
Na Medgeneracijskem taboru v Radencih sem se razvajal 
 
     
V življenju se marsikaj zgodi! Pridobiš si prijatelje, pa tudi nasprotnike in se zgodi, da dolga leta, celo 
desetletja med znanci, celo med sorodniki, družinami in skupnostmi ni več soglasja – nasprotno, 
mržnja, prepir, obsojanje, zavist, vsa dolga vrsta človeških slabosti, ki grozijo prvo krščansko zapoved. 
Poravnati je treba krivico, ki sem jo postoril, dokler je še čas. Prenehati je treba z obsojanjem in 
podtikanjem – dokler je čas. Odpuščati je treba, prav iz srca – dokler je čas. In čas je starost. 
Zato si pravim! Zakaj bi shranjeval denar, ki mi ostane od penzije, v nogavico? Privošči si, dokler si še 
zmožen, da si sam lahko zavežeš vezalke. Ne pijem, ne kadim, zato mi še ostane nekaj, da si lahko 
privoščim zdravilišče. 
Če človek resnično zna živeti, potem ve, da se dan najlepše začne z nasmehom. Pomaga nam pričarati 
prijaznost in razumevanje. Ker je tega dovolj v taboru, sem se tudi letos odločil, da se udeležim 
tabora v Radencih. Tabor se je pričel 26. junija in trajal do 1. julija. To so bili dnevi, ko sem se razvajal, 
vso breme in tegobe sem pustil doma. 
Tudi žena je bila zadovoljna sama doma. Nobeden ji ni gledal pod prste. Polži so ji bili vsakodnevna 
skrb. 
Ob določeni uri me je odpeljal avtobus »KAMOT«, kjer so bili moji prijatelji in prijateljice iz Koroške. 
Kar 45 odraslih in en otrok. Skupine se imenujejo: Javornik, Vrtnice, Lipa, Harmonija, Sreča, Zala, 
Ajda, Jesen in Dimke. Deklici je ime Iva. 
V zdravilišču Radenci je bilo že vse urejeno. Kartica, ki je odpirala vrata, vstop v bazen in za avtomat 
za pitje mineralne vode. Samo sem moral oddati mojo osebno izkaznico in invalidsko kartico. To je 
vse uredila naša skrbna voditeljica Marinella. Tudi tokrat sem bil nastanjen v drugem nadstropju. 
Da bo na taboru potekalo kot mora, nam je Marinella predstavila kratko vsebino tabora. Razdelila 
nas je v 4 skupine. Da smo vedeli, kam kdo spada smo dobili metuljčke raznih barv. 
Voditeljice so bile: Leopoldina Šegel, Karmelija Pečovnik, Fanika Schuller in vodja tabora Marinella 
Špeglič. Vsak dan je določena skupina imela likovno delavnico. Letos se jih jaz nisem udeležil, saj 
imam zdravstvene težave. Moj palec in sredinec na desni roki me ne ubogata – bil sem na operaciji. 
Vsako jutro smo pridno telovadili, nihče ni manjkal. Gospa Danica nam je pokazala različne vaje, 
katere telovadijo v jutranjem času od 8h do 8h 30min  v »Šoli Zdravja«. Mislim, da mi je bilo v korist. 
Manjša skupina Lučk se je družila z vrtčevskimi otroci. Leta 2018 sem jih obiskal tudi jaz. 
V petek pa nas je obiskala Jasmina Vrečko iz Maribora – regionalna koordinatorka mreže skupin starih 
ljudi za samopomoč.  
V petek popoldan so voditeljice v avli zdravilišča razstavile izdelke ki so jih spretne roke udeležencev 
tabora ustvarile na delavnici. Moram reči, da je razstava zelo uspela, veliko gostov zdravilišča si jo je 
ogledalo. 
Drugo leto bo jubilejno leto, saj se bo praznovalo kar 20 let, odkar hodimo člani MD Lučka v 
zdravilišče. 
Ko sem v zdravilišču bral razstavne panoje sem na enem zasledil to: » V letu 2012 mineva 130 let, 
odkar smo v Zdravilišču Radenci sprejeli prve goste. 79 jih je zdravilišče obiskalo v prvem letu 
delovanja. Od tedaj se je spremenilo marsikaj, le zdravilni učinki edinstvene mineralne in termalne 
vode še vedno ostajajo enako blagodejni kot nekoč. Še več, v vse napornejšem ritmu vsakdana so 
danes dragocenejši kot kdaj koli prej, o čemer pričajo številni gostje, ki nas obiskujejo danes.« 
Pred dvema letoma se je tabora udeležila članica Pameške skupine »Vrtnice«, Marija Koren, odšla je 
večnemu počitku. Zapustila je praznino, saj je večkrat spekla dobre flancate in jih prinesla v skupino. 
Res je, minljivi smo, pogrešamo jo. 
Občutek, da nikamor ne sodim visi kot Demoklejev meč. Težko se znajdem v tej računalniški družbi, 
kar sem za napredek analfabet. Dobro je da obstajajo razna društva. Ne vem, kako bi mogel biti brez 



moje družbe, ki se dobivamo vsak teden. Vesel sem, da organizira »Lučka« tabore, da se lahko 
vključim vanje. 
Marinella je že rezervirala termin za novi tabor 2024. Hvala »Lučki Koroška«, da nam za primerno 
ceno da, da se lahko razvajamo v zdravilišču Radenci. 
Posebej hvala: Marinelli, Faniki in Poldki in posebej še predsednici MD Lučka, Koroška: Petri Jamnik 
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